

<p style="text-align: center;">Terms and Conditions Sanad and Thukher Program</p>	<p style="text-align: center;">الشروط والأحكام برنامج سند و ذخر</p>
<p>Program</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. These Terms and Conditions are relevant to the Samsung Sanad and Thukher program (the “Program”) provided by Samsung and designed for its customers in the United Arab Emirates (“Territory”), for people of determination and senior local Emirati citizens (the “Customer(s)”) in order to be able to get up to 10% discount voucher code (the “Discount”) on eStore or Discount on our of warranty repair up to 30% when purchasing or repairing Samsung products (the “Product(s)”) from Samsung eStore on Samsung.com online store, (the “eStore”) or in Samsung’ authorized Service center in the Territory. 2. This Program starts on the 1st of August 2022 up to the 31st of July 2023 (the “Program Period”), and subject to renewal for additional year(s), in the eStore located in the Territory. 3. The Discount is valid only on Samsung official eStore https://shop.samsung.com/ae 4. Sanad/Thukher card holder should access Samsung.com and submit valid copy of Sanad/Thukher card along with copy of Emirates ID in order to avail this Discount. 5. Maximum Purchase of three (3) units for the year. This Program is strictly for Sanad and Thuker card holders only and not meant to be used for any commercial practices whatsoever. 6. Customers can also benefit from a Discount up to 30% on out of warranty repair in Samsung Authorized Service Centers in the Territory. Customer has to present a valid Sanad/Thukher card along with Emirates ID to avail this Discount. <p>Eligibility to benefit from the Program</p> <ol style="list-style-type: none"> 7. This Program is limited to Customers who are at the majority age under the Territory applicable laws; and have legal capacity to enter into these Terms and Conditions. 8. Customers should register their personal information, (including: mobile number, email address, name, ID copy and Sanad and Thukher ID card), (the “Information”) in the landing page on Samsung.com’ Sanad and Thuker specific page. 	<p>البرنامج</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. هذه الشروط والأحكام ذات صلة ببرنامج سند و ذخر (“البرنامج”) الذي توفره سامسونج وهو مصمم لعملائها في الإمارات العربية المتحدة (“الإقليم”) ، من ذوي أصحاب الهمم وكبار مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة (“العميل”) حيث يمكن الحصول على خصومات تصل إلى غاية 10% (“الخصم”) على متجر سامسونج الإلكتروني أو خصم على الإصلاح خارج الضمان تصل إلى 30% و ذلك عند شراء منتجات سامسونج (“المنتج (المنتجات)”) من متجر سامسونج الإلكتروني (“المتجر الإلكتروني”) أو الإصلاح في أحد مراكز الصيانة المعتمدة لسامسونج في الإقليم. 2. يبدأ هذا البرنامج في الأول من أغسطس 2022 حتى 31 يوليو 2023 (“فترة البرنامج”) ، ويخضع للتجديد لمدة عام أو أعوام إضافية ، في المتجر الإلكتروني في الإقليم. 3. الخصم متوفر فقط على المتجر الإلكتروني https://shop.samsung.com/ae_ar 4. يجب على حامل بطاقة سند / ذخر الدخول إلى موقع سامسونج الإلكتروني وتقديم نسخة صالحة من بطاقة سند / ذخر إلى جانب نسخة من الهوية الإماراتية من أجل الاستفادة من هذا الخصم. 5. الحد الأقصى للشراء هو ثلاث أجهزة (3) في العام. هذا البرنامج هو مخصص فقط لحاملي بطاقات سند/ذخر فقط وليس الهدف منه الإستخدام لممارسات تجارية على الإطلاق. 6. يمكن للعملاء أيضاً الاستفادة من خصم يصل إلى 30% على الإصلاح خارج الضمان في مراكز الخدمة الصيانة المعتمدة من قبل سامسونج في الإقليم. يتعين على العميل أيضا تقديم بطاقة سند/ذخر صالحة بالإضافة إلى الهوية الإماراتية للاستفادة من هذا الخصم. <p>شروط الاستفادة من البرنامج</p> <ol style="list-style-type: none"> 7. يقتصر هذا البرنامج على العملاء الذين بلغوا السن القانونية بموجب القوانين المعمول بها في الإقليم؛ ولديهم الأهلية القانونية للتقيد بهذه الشروط والأحكام. 8. يجب على العملاء تسجيل معلوماتهم الشخصية ، (بما في ذلك: رقم الهاتف المحمول وعنوان البريد الإلكتروني والاسم ونسخة بطاقة الهوية الإماراتية ونسخة من بطاقة سند/ذخر) ، (“المعلومات”) على الصفحة المخصصة للبرنامج على موقع سامسونج الإلكتروني.

9. Customer under the age of majority must be accompanied by a parent or legal guardian to participate in this Program and upload their relevant Information.

10. Parent or legal guardian of Customers under the age of majority as per the applicable laws must provide a valid ID copy and Sanad and Thukher ID card in order to participate in this Program.

Verification Process

11. The Information uploaded on the Sanad and Thukher landing page will be checked and verified by Samsung to meet the Program requirements (the "Verification Process").

12. Upon confirmation, Samsung will send a Discount voucher code to the email registered by the Customer.

Customers' Consent

13. By participating in this Program, Customers fully consent to, and grant Samsung the permission to access their Information for the purposes of concluding the Verification Process to determine Customer's eligibility of the Program.

General Terms

14. Samsung shall not be liable to the Customers for any loss and /or damages of any kind suffered in connection with the participation in this Program, and/or the Customers' inability or failure to participate in the Program.

15. Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate, to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Program Period.

16. By participating in this Program, the Customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to his or her participation in this Program, shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the United Arab Emirates and such disputes shall be resolved by the competent courts in Dubai.

9. على العميل الذي هو تحت السن القانونية أن يكون مصحوبًا من قبل أحد الوالدين أو الوصي القانوني للمشاركة في هذا البرنامج وتحميل معلوماتهم ذات الصلة.

10. يجب على أحد الوالدين أو الوصي القانوني للعميل الذي هو تحت السن القانونية وفقًا للقوانين المعمول بها أن يقدم نسخة عن بطاقة الهوية الإماراتية و نسخة من بطاقة سند/ذخر من أجل المشاركة في هذا البرنامج.

عملية التحقق

11. سيتم التدقيق في البيانات التي تم تحميلها على صفحة البرنامج المخصصة على موقع سامسونج الإلكتروني والتحقق منها بواسطة موظفي شركة سامسونج للتأكد من تلبية كافة متطلبات البرنامج ("عملية التحقق").

12. عند التأكد من أن كافة المتطلبات قد تم تليبيتها ، ستقوم سامسونج بإرسال قسيمة الخصم إلى البريد الإلكتروني المسجل من قبل العميل.

موافقة العملاء

13. من خلال المشاركة في هذا البرنامج ، فإن العميل يوافق بشكل كامل على منح سامسونج الإذن للوصول إلى تفاصيل العميل الشخصية أي المعلومات التي تم جمعها من العميل لأغراض إبرام عملية التحقق لتحديد أهلية العميل للبرنامج.

شروط عامة

14. لن تكون سامسونج مسؤولة عن أي خسارة و /أو أضرار من أي نوع ناتجة عن مشاركة العميل في هذا البرنامج ، و /أو عن عجز العميل أو عن عدم تمكن العميل من المشاركة في البرنامج.

15. تحتفظ شركة سامسونج وفقًا لتقديرها الشخصي في إلغاء أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل فترة البرنامج أو خلالها.

16. من خلال المشاركة في هذا البرنامج ، يوافق العميل على أن أي نزاع مهما كان طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بمشاركته في هذا البرنامج، يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقًا لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في دبي.